
ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 20/03/2022

Της: Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών

Προς: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Mη δυνατότητα επεμβάσεων διόρθωσης διαθλαστικών ανωμαλιών όρασης
στα δημόσια νοσοκομεία»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως  πληροφορούμαστε,  υπάρχουν  ασθενείς  με  διαθλαστικά  προβλήματα  όρασης
(μυωπία, αστιγματισμός, υπερμετρωπία, πρεσβυωπία κλπ), οι οποίοι δεν τυγχάνουν της
ίδιας  μορφής  μεταχείρισης  στην  πολιτική  φροντίδας  της  Υγείας  σε  σχέση  με  άλλους
ασθενείς.   Συγκεκριμένα, οι διαθλαστικές επεμβάσεις στα παραπάνω προβλήματα της
όρασης χαρακτηρίζονται  ως "κοσμητικές", με αποτέλεσμα να μην καλύπτονται από τα
Ασφαλιστικά Ταμεία και ως εκ τούτου, να μην παρέχονται στις νοσοκομειακές δομές του
Εθνικού Συστήματος Υγείας. Υπάρχουν διάφορες μέθοδοι διαθλαστικής επέμβασης στα
προβλήματα όρασης {«PRK», «ASA» (σύγχρονο «PRK»), «LASIK»}, που αποκαθιστούν
την όραση σε πολύ ανώτερο επίπεδο από τα γυαλιά και τους φακούς, μακροπρόθεσμα,
αλλά αυτές δεν είναι διαθέσιμες στο Εθνικό Σύστημα Υγείας. Δεν είναι, όμως, θεμιτό, σε
μία πολιτισμένη δυτική κοινωνία μία μεγάλη μερίδα των πολιτών της να έχει κακή όραση,
που  είναι  η  πιο  βασική  αίσθηση  και  το  κράτος  να  μην  παρεμβαίνει  σχετικά  ή  να
παρεμβαίνει προς αποκατάσταση ανελλιπώς, αφήνοντας τους εν λόγω πολίτες στην τύχη
τους, ιδίως, σε περιόδους οικονομικής ανέχειας, όπως η τρέχουσα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  λάβετε  τις  κατάλληλες  νομοθετικές  πρωτοβουλίες,  ώστε  οι  πολίτες  με
διαθλαστικές ανωμαλίες όρασης να αντιμετωπίζονται ισάξια με όλους τους υπόλοιπους
ασθενείς,  αποκτώντας  την  δυνατότητα  να  αξιοποιήσουν  σε  δομές  του  Εθνικού
Συστήματος Υγείας τις παραπάνω επεμβάσεις διόρθωσης διαθλαστικών ανωμαλιών της
όρασής τους, καλυπτόμενες από τα Ασφαλιστικά τους Ταμεία;

Η ερωτώσα βουλευτής

Mαρία Αθανασίου

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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